
-----Oprindelig meddelelse----- 

Fra: Ulla Bundgaard [mailto:ulla.61@live.dk]  

Sendt: 31. juli 2018 10:18 

Til: Liza Christensen <Liza.Christensen@ft.dk> 

Emne: Begrænsninger på kviklån 

 

Kære Erhvervsudvalg 

 

Jeg er helt enig i, at der skal begrænsninger på diverse kviklån og reklamer for samme, da mange 

mennesker kommer i et uoverskueligt uføre. Derunder vil det være ønskeligt, om I samtidigt stiller forslag 

om begrænsning af reklamer for alverdens spil, som ligeledes bliver sendt på tv, hver gang man åbner for 

kassen. Der er så mange mennesker, som bliver fanget af spillets spind og som havner i bundløs gæld og en 

flosset psyke. Jeg er helt klar over, at den danske stat modtager mange skattekroner fra spil, men der bliver 

også brugt mange skattekroner på div. Ludomanicentre og andre behandlinger.  

 

Jeg håber, at høre fra jer. 

 

Mvh 

 

Ulla Bundgaard 

Skyttevænget 3 

6710 Esbjerg V 

 

Erhvervs-, Vækst- og Eksportudvalget 2017-18
ERU Alm.del  Bilag 291
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